



Protokoll styrelsemöte Frillesås Rid och Körklubb 2014-05-05

Närvarande: Erika Olsson, Joanna Elsilä, Karin Nilsson, Britt Blomdahl, Jonas Bergqvist, Anna Rönneholm, Sara Halldin och Ulrica Molander.

1. Mötets öppnande

Ordförande Erika hälsar alla välkomna.

2. Val av justeringsmän

Erika Olsson och Jonas Bergqvist.

3. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkänns.

4. Ekonomisk rapport

Budget för 2014 delas ut och godkänns.

5. Förbund/Distrikt

Ulrica och Joanna rapporterar från ordförandekonferensen. Ansökan till Idrottslyftet är inskickad, sammanställd av Anna Sandberg, Tina Wallin och Tobias Odequist med hopp om bidrag till träningsverksamheten för ungdomar.

6 Tävling

Rollbeskrivning av tävlingsfunktionär, Ulrica pratar med Otto. Det är dags att anmäla sig om funktionär på vårens tävlingar. Inköpsönskemål, lista ska göras, Ulrica går igenom och beställer. TS-möte planeras i maj. Beslut tas att Sara får mandat att köpa in pumptermosar och mikro. "Låtsastävling" borde anordnas innan tävlingen startar, för att se att allt fungerar, Equipe, m.m. Ulrica får i uppdrag att kontakta utbildare på Equipe och samordna ett datum under maj.

6.1 Gymkhana

Gymkhanaträningarna är inställda pga för få deltagare t o m juli, 2014. Sedan får man se om intresse finns för ny uppstart.

6.2 Voltige

Voltigetävling 25 maj.

6.3 Hoppning

Final division 3 hoppning, ponny, 15 juni. Hoppsektionen ska ha möte innan dess.

Div III lagen hoppar sista omgången ponny på Skultagården 18 maj.

6.4 Dressyr

Nationaldagsdressyr 6 juni och KM/LM (ponny och häst).

Den 1 juni dressyrbanbyggnad klockan 10. Division 1 häst vann omgång 2 och division 3 ponny blev 3:a och 4:a omgång 1.

Hallands Ridsportförbund undrar om vi kan hålla i DM för ponnydressyr. Beslut tas enhälligt att vi är positiva till det om det går genomföra något av redan inplanerade dressyrdatum. Ulrika får i uppdrag att kontakta distriktet för fastställande av datum.

7 Marknadsföring

Sponsorbrev på hemsidan, skriv gärna ut och sprid. Tina Wallin gjorde förslag på nya kläder, inget beslut togs. Klubbkläder, Erika kollar med Tina, och även på andra aktörer än de som vi tittat på.

8 Medlemsstallet

Nya boxgaller är installerade. Gruppen som tar fram förslag angående förbättring av rasthagarna har fått i uppgift att utveckla sitt förslag.

9 Medlemmar

Sara och Lotta kollar fortsatt upp angående workshop för att implementera FRK:s värderingar.. Bjuda hit SISU för att få information hur vi kan samarbeta med dem, Sara kontaktar.

10 Utbildning

För närvarande är det bara Elin Johansson som är behörig Grönt Kort –utbildare. Lotta kontaktar henne för planering av kursdatum och upplägg 2014. Sara förmedlar önskemål från vuxenryttarna att de också vill gå den mentala kursen. Lotta får prata med Otto för kontaktuppgifter och göra ett upplägg.

11 Cavallo



Hanna är inte med på mötet. Sara förmedlar att Cavallo vill ha käpphästtävling den 31/5. Målningen av klubbstugan är ett för omfattande projekt, de behöver föräldrahjälp. Efterlysning på nätet efter föräldrar som vill hjälpa till.

12 Cafét

Diskussion hur få medlemmarna att hjälpa till mer. Förslag till nästa årsmöte att det ska vara obligatoriskt att stå i cafét. Sara fortsätter inte som caféansvarig efter våren, ny ansvarig sökes till hösten!

13 Ridskola

Diskussion om hur man ska få ridskoleelevernas föräldrar mer engagerade i klubben. Bjuda in till föräldramöte? Sara och Joanna ska sammanställa ett förslag till inbjudan för föräldrar, även privatryttarnas föräldrar.

14 Anläggning

André har läst igenom manualerna för högtalarna och kommer att åtgärda befintliga högtalare städdagen. Fyra nya högtalare behövs. Beslut tas att inköp görs omgående då det behövs inför tävlingssäsongen. Frys fortfarande sönder. Ulrica har felanmält till service. Erika har haft möte med Otto angående underlag. Otto ska titta på olika leverantörer samt vilket övrigt underhåll som behövs göras, bl.a i stora paddocken, lilla paddocken samt manegen. Fortsatt planering för nytt ridhus. Erika sammankallar gruppen till ett möte innan sommaren. Jonas tar in priser på nytt staket till bergshagen och hagen bredvid. Britt har kontakter när det gäller hagstolpar och återkommer till Jonas.

15 Säkerhet/Brandskydd

Erika har haft möte med Fastighet angående lås och larm. Efter inbrottet byter kommunen ut låskolvar och nycklar på hela anläggning av säkerhetsskäl. Nytt förbandsmaterial behöver köpas in. Sara ska be Anna Claesson om hjälp och kolla vad som behövs. Erika föreslår Agrias förbandsväskor, både för människa och häst.

16 Övrigt

Arbetsbeskrivning behöver göras för städningen av klubbstugan. Sara pratar med Marita om hon kan skriva en sådan.

17 Nästkommande möten

Måndagen den 26 maj, kl 18:30.

18 Mötets avslutande

Vid pennan

Anna Rönneholm

Justeringsmän:

Erika Olsson

Jonas Bergqvist